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P r o t o k ó ł  NR 44 / 2018 

 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka 
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Ostrów Mazowiecka  4 czerwca  2018 r. 

 



str. 2 
 

P r o t o k ó ł  NR  44  / 2018 
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 4 czerwca 2018 

roku pod przewodnictwem p. Mariusza Kwiatkowskiego – 

Przewodniczącego Komisji. 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 
Na posiedzeniu Komisji swoją obecność odnotowało 7 członków Komisji ( lista obecności w 

załączeniu do protokołu ).  

 

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 

1. Zastępca Burmistrza Miasta – p. Zbigniew Chrupek; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia,  ustalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLVIII sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy Różne. 

 

AD. 1 

Przewodniczący  Komisji p. Mariusz Kwiatkowski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. Po 

przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodnicząca  Komisji  przedstawił proponowany 

porządek obrad, który został przyjęty w głosowaniu: 

Jednogłośnie 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLVIII sesję Rady Miasta; 

a/ projekt uchwały w/s przyznania dotacji na prace remontowe i konserwatorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

Radna p. Anna Krajewska nawiązując do tematu przedmiotowego projektu uchwały zapytała 

czy wiadomo w jaki sposób są wydatkowane środki przyznawane w formie dotacji. Radna zapytała 

czy z tych środków wykonywane są np. ścieżki, które nie do końca podlegają kwestii zabytkowej czy 

może remontowane są mogiły.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że faktura VAT obrazuje wszystkie 

wykonywane prace w tym zakresie obrazujące całość wykonywanych usług z tego zakresu. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że w/w faktura przekazywana jest do ZGK.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski wobec braku dalszych pytań poddał pod 

głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s przyznania dotacji na prace remontowe i 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zaproponowanym kształcie. 

b/ projekt uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok; 

Radna p. Anna Krajewska zgłosiła wątpliwości co do jednego z zapisów w punkcie 

uzasadnienia co do przedmiotowego projektu uchwały dotyczącego planowanego pozyskania środków 

zewnętrznych. Radna zapytała czy w związku z powyższym oznacza to, że po raz kolejny będzie  

w ramach RIT pisany kolejny wniosek o pozyskanie środków zewnętrznych. Radna wyraziła zdanie, 

że według niej z w/w zapisu wynika, że przyznane środki podlegają zwrotowi.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że nic takiego nie ma miejsca.  

Radna p. Anna Krajewska wyraziła zdanie, że wobec tego nie fortunie zostało spisane 

uzasadnienie ponieważ w miejsce w/w zapisu powinien być zapis, że są to środki przeniesione na 

kolejny rok. Radna wyraziła opinię, że wobec tak skonstruowanego zapisu uzasadnienia Burmistrz 

Miasta będzie ponownie w sprawozdaniu finansowym się chwalił, że pozyskał środki finansowe.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniał, że intencją było zupełnie coś innego  

a mianowicie aby zwrócił uwagę na to, że podpunkt (a) projektu uchwały są to środki zewnętrzne 

natomiast podpunkt (b) jest to subwencja ogólna. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że w subwencji ogólnej jest zupełnie inne wydatkowanie środków.  Skarbnik Miasta 

p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że w związku z tym, że zarówno na budowę ciągów pieszo – 

rowerowych jak i na budowę ul. B. Prusa / Lubiejewska nie wpłynęły do Urzędu Miasta żadne środki 

są to środki planowane. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniał, że intencją tego uzasadnienia 

nie jest to, że w/w środki są środkami nowymi ale rozdzielenie tych środków na poszczególne 

podpunktu projektu uchwały.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązując do kwestii zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

zapytał o zasadność zaciągania kredytu długoterminowego.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do pytania radnego wyjaśniała, że na chwilę 

obecną planowane jest zmniejszenie kredytu długoterminowego z 19 033 000 zł na 15 000 000 zł. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła kwestię przedstawionej konstrukcji dochodów 

informując jednocześnie, że kredyt zostaje zmniejszony o różnice, która była wkładem własnym 

planowanym. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że w związku z powyższym jest 

przeniesienie w znacznej mierze tego zadania na 2019 rok.  
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Radny p. Jacek Wilczyński zapytał dlaczego nie została doprowadzona do skutku  

i zrealizowana inwestycja budowy ciągów pieszo – rowerowych pomimo odbytych licznych 

postępowań w tym zakresie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że władze miasta nie mają 

wpływu na kwestie dotyczące postępowań przetargowych w zakresie firm stających do przetargu. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyjaśnił, że ogłaszane postępowania przetargowego  

z w/w zakresu są ogłaszane i rozpowszechniane we wszystkich możliwych źródłach. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował z czego wynikają trudności związane z rozstrzygnięciem 

postępowania przetargowego na realizację inwestycji budowa ciągów pieszo – rowerowych na terenie 

miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zwróciła uwagę, że ostatni rozstrzygnięty 

przetarg w/s jest to piąte z kolei postępowanie przetargowe w tym zakresie informując jednocześnie, 

że jest to pierwsze postępowanie, które udało się rozstrzygnąć.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał jaka jest umowa i planowane przesunięcie terminu na 

realizację w/w inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązując do tematu budowy ścieżek 

rowerowych wyjaśnił, że ze względu na krótki termin realizacji w/w inwestycji ceny proponowane 

przez wykonawców startujących do przetargu są bardzo wysokie. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek poinformował, że na chwilę obecną termin zakończenia realizacji w/w inwestycji został 

przesunięty a tym samym wydłużony. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zauważył, że  

w innych miastach sytuacja również kształtuje się podobnie.  

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził zdanie, że nie zgadza się z powyższą wypowiedzią. Radny 

wyraził opinię, że Burmistrz Miasta zamiast występować w TV i wypowiadać się o niebezpiecznym 

mieście powinien wystąpić w TV z informacją o braku wykonawcy na budowę ścieżek rowerowych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zwrócił uwagę, że Burmistrz Miasta osobiście 

nie zajmuje się sprawami przetargów a wykonuje te zadania poprzez właściwy wydział. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował również, że pracownicy właściwego w tym 

zakresie wydziału poczynili wszystkie możliwe starania aby zachęcić firmy do przystąpienie do 

przetargu dotyczącego budowy ścieżek rowerowych.  

Radny p. Jacek Wilczyński poinformował, że do niego zgłaszają się firmy lokalne, które 

chętnie zgłosiłyby swoją ofertę w postępowaniu przetargowym. Radny zwrócił uwagę, że sprzeciw 

tych przedsiębiorców budzi jednak fakt, że niektóre firmy mają prawo wyboru w bardziej 

atrakcyjnych dla siebie ofertach.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że słyszał z kolei inne 

wypowiedzi lokalnych wykonawców co do w/w inwestycji. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek poinformował, że z przeprowadzonych rozmów z przedsiębiorcami wynikało, że jeżeli 

istnieje wybór pomiędzy wykonaniem inwestycji budowy ścieżek rowerowych a wykonaniem 

inwestycji budowy ulicy to zdecydowanie bardziej atrakcyjne jest dla nich wykonanie inwestycji 

budowy ulicy.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał jaki jest planowany termin rozpoczęcia prac 

inwestycyjnych związanych z budową ścieżek rowerowych.  
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Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy została podpisana umowa z wykonawcą na realizację 

w/w inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że na chwilę obecną umowa nie 

została podpisana ponieważ konieczne jest w pierwszej kolejności zabezpieczenie środków na w/w 

inwestycję. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zwrócił uwagę, że jeżeli zwiększenie 

środków finansowych na w/w zadanie zostanie przegłosowane przez radnych wówczas zostanie 

przygotowana i przekazana do podpisu umowa na realizację inwestycji budowy ścieżek rowerowych.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał czy za niektóre nagrody i odznaczenia jak np. przyznanie 

krzyża walecznego miasto nie musi zapłacić.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że kończąc spekulacje koszty,  

o których mowa nie wchodzą w zakres wydatków miasta.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał ile w efekcie łącznie będzie kosztowała inwestycja 

budowy ścieżek rowerowych na terenie miasta.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że łącznie kwota ta kształtuje się  

w granicach 23 400,00 zł.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu zapytał o łączną kwotę dofinansowania 

inwestycji ze środków zewnętrznych.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniał, że kwota dofinansowania się nie zmienia  

i wynosi ona w dalszym ciągu 16 mln. zł.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał jaka jest wola Burmistrza Miasta co do kwestii budowy 

ścieżek rowerowych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązując do pytania radnego odpowiedział, że 

wolą Burmistrza Miasta jest oczywiście chęć realizacji inwestycji budowy ścieżek rowerowych na 

terenie miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że w/w sprawę 

zaangażowane jest wielu osób będących pracownikami Urzędu Miasta.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał kiedy wobec sprzyjających okoliczności mogłaby 

rozpocząć prace firma wyłoniona w postępowaniu przetargowym.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że działania związane  

z rozpoczęciem prac inwestycyjnych mogłyby rozpocząć się po podpisaniu umowy i przekazaniu 

terenu pod budowę.  



str. 6 
 

Radny p. Mieczysław Równy zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi natomiast o termin zakończenia 

prac  inwestycyjnych z zakresu budowy ciągów pieszo – rowerowych na terenie miasta jest on 

przewidziany na koniec przyszłego roku.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zwrócił uwagę, że jedną sprawą jest wygrać 

projekt na dofinansowanie inwestycji, drugą kwestią jest znaleźć wykonawcę a jeszcze trzecią 

rozliczyć projekt.  

Radny p. Mieczysław Równy wyraził opinię, że jeszcze raz unieważniłby obecny przetarg 

uzasadniając swoje zdanie tym, że kwota wyłoniona w postępowaniu przetargowym jest wyższa od 

poprzedniej o 15 %. Radny poddał pod rozwagę czy w/w przypadku bardziej właściwym działaniem 

nie byłoby zaczekanie na niższą cenę a w związku z tym ogłoszenie ponownego przetargu. Radny 

przypomniał, że w poprzednich przetargach w/s była oferta mieszcząca się w widełkach finansowych 

przewidzianych na realizację tej inwestycji. Radny zauważył, że powodem unieważnienia przetargu,  

o którym mowa było nie złożenie jednego z wymaganych dokumentów. Radny zapytał czy  

w przypadku, o którym mowa nie zasadne byłoby zaczekanie na wymagany dokument.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązując do pytania radnego wyjaśnił, że 

działanie takie nie było możliwe z uwagi na to, że brak złożenia dokumentu, o którym mowa był to 

błąd formalny.  

Radny p. Mieczysław Równy wyraził zdanie, że proponowana przez Burmistrza Miasta 

zwiększona kwota mając na celu zapewnienie realizacji tej inwestycji jest kwotą bardzo wysoką.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązując do wypowiedzi radnego zwrócił 

uwagę, że należy również uwzględnić, że ceny na rynku wzrosły w sposób znaczny. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Zbigniew Chrupek oznajmił, że z przeprowadzonej na rynku analizy ceny wynika, że 

rozstrzygnięty przetarg w zakresie, o którym mowa jest jednym z najniższych w powiecie.  

Radny p. Mieczysław Równy zwrócił uwagę, że po przeprowadzonej analizie cen materiałów 

budowlanych na rynku wynika, że cenny wzrosły tylko w sposób minimalny. Radny wyraził zdanie, 

że w związku z powyższym wzrost cen na rynku, o którym mowa jest kwestią dyskusyjną.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązał do kwestii ogłoszenia kolejnego 

przetargu na realizację inwestycji budowy ścieżek rowerowych. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek zwrócił uwagę, że ogłoszenie kolejnego postępowania przetargowego nie daje żadnej 

gwarancji, że cena za wykonanie w/w inwestycji wyłoniona w przetargu będzie niższa od obecnej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poddał pod rozwagę co będzie wówczas gdy cena 

wyłoniona w kolejnym postępowaniu przetargowym okaże się znacznie wyższa od poprzedniej.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał czym było spowodowane zdjęcie 

środków z budowy ul. B. Prusa – Lubiejewska.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do pytania Przewodniczącego Komisji  

p. Mariusza Kwiatkowskiego wyjaśniła, że jest to podobna sytuacja jak w przypadku ścieżek 

rowerowych. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że w związku z tym zostało 

zaproponowane przeniesienie tego zadania na 2019 rok. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 
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oznajmiła, że 2 mln. zł miasto chce pozyskać na te zadanie w tym roku w związku z czym stąd jest 

korekta po stronie dochodów do kwoty 2 mln. zł.  

Radna p. Anna Krajewska zapytała, w którym paragrafie zostały zawarte omawiane kwoty.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedział, że mowa jest o zapisie zawartym  

w paragrafie 633 informując jednocześnie, że podobne zmiany zostały zawarte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał czy w tym przypadku będzie miała 

miejsce taka sama sytuacja jak w przypadku inwestycji na ul. Podstoczysko. Przewodniczący Komisji 

p. Mariusz Kwiatkowski zapytał również czy w omawianym przypadku będzie również miało miejsce 

w pierwszej kolejności zerwanie całej infrastruktury a położenie nowej nastąpi podobnie jak  

w przypadku inwestycji ul. Podstoczysko dopiero po roku.  

Radny p. Mieczysław Równy zwrócił uwagę, że przetarg w/s budowy ścieżek rowerowych 

wygrała ta sama firma, która realizuję inwestycję ul. Podstoczysko. Radny wyraził opinię, że sam 

sposób realizacji inwestycji, o której mowa dyskredytuje tą firmę do wykonania inwestycji budowy 

ciągów pieszo – rowerowych.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązał do tematu terminu oddania inwestycji MDRP. Radny 

zwrócił uwagę, że z umowy w powyższym zakresie wynikało, że termin oddania inwestycji przypadał 

na kwiecień br.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odnosząc się do tematu poruszonego przez 

radnego wyjaśnił, że termin końcowy na oddanie w/w inwestycji przypada na koniec czerwca br. 

informując jednocześnie, że dotyczy to jedynie istniejącego już budynku.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązał do kwestii przesunięcia terminu realizacji w/w 

inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odnosząc się do kwestii terminów wyjaśnił, że 

kwestie terminów uzgadniane są z jednostką finansującą i nic w tym temacie nie można przekłamać.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązał do tematu poruszanego na sesji Rady Miasta dotyczącego 

wykupu gruntów na terenach gdzie jeszcze nie została nadana nazwa ulicy.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że wykupy gruntów, o których 

mówi radny dotyczą inwestycji przedłużenia ul. Wyspiańskiego. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek poinformował, że mieszkańcy w/w terenu od dawna czynią starania z zakresu scalenia 

gruntu, o którym mowa. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyraził opinię, że jest za ty aby 

przy powstawaniu terenów inwestycyjnych drogę i uzbrojenie zrobić od razu. Z-ca Burmistrza Miasta 

p. Zbigniew Chrupek poinformował, że na terenie miasta była dwa scalenia nieruchomości, które 

doszły do skutku. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zauważył, że temat ten jest zawsze 

bardzo dyskusyjny, kontrowersyjny i trudny w doprowadzeniu do końca. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Zbigniew Chrupek nawiązując do tematu inwestycji na ul. Wołodyjowskiego poinformował, że na 
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chwilę obecną zgłosiła się czwarta rodzina, która zgłosiła protest wobec projektu inwestycyjnego na 

tej ulicy.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał jaką nośność mają ulice osiedlowe i do jakiej masy 

dopuszczalny jest ruch samochodów ciężarowych na tego rodzaju ulicach.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że zależy to od wielu czynników 

ale przewidziana masa ciężkości musi kształtować się przynajmniej w granicach od 15 t do 16 t.  

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że jego powyższe pytanie ma związek z poruszoną 

kwestią budowy dróg na planowanych terenach inwestycyjnych miasta. Radny wyraził zdanie, że 

drogi wykonywane na w/w terenach powinny być wzmocnione dodatkowo celem zwiększenia ich 

wytrzymałości.  

Radna p. Anna Krajewska nawiązując do tematu wykupu gruntów ponownie zapytała na  jakie 

wykupy gruntów i w jaki kwotach została przewidziana kwota 650 000 zł. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyjaśnił, że kwota przewidziana na wykupy 

gruntów w dużej mierze zależy od składanych przez mieszkańców wniosków w tym zakresie. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że miasto nie ma zbyt dużej kwoty 

przewidzianej na tego rodzaju zadania ponieważ planowana kwota jest kwotą zaplanowaną wzorem lat 

ubiegłych. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyraził zdanie, że planowanie w/w kwoty 

jest planowaniem błędnym.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do tematu wyjaśniła, że zaplanowana kwota 

450 000,00 zł na wykupy gruntów jest kwotą wyższą po kwot w latach ubiegłych co ma z kolei 

związek ze wzrostem inwestycji.  

Radna p. Anna Krajewska ponowiła swoje pytanie dotyczące wykupu gruntów.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że na chwilę obecną zostały 

wykupione wszystkie zaplanowane tereny.  

Radna p. Anna Krajewska zapytała jakie wobec tego tereny zostały wykupione przez miasto.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że jeżeli chodzi o wykupy gruntów w punkcie 

dotyczącym wydatków zostało zapisane 450 000,00 zł na wykupy gruntów natomiast plan po stronie 

opłaty adiacenckiej został zapisany w dziale dochodów.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił się z prośbą o przedstawienie zestawienia z zakresu 

wykupu gruntów na jakie grunty jakie kwoty zostały wydatkowane.  
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Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał jaka jest powierzchnia terenu do 

zagospodarowania w obrębie budynku Jatek i co zostało zaplanowane do realizacji w przewidzianej na 

to zadanie kwocie 160 000,00 zł.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że informacja z tego zakresu 

zostanie udzielona w późniejszym terminie po dokładnym sprawdzenie.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał jak przedstawia się na chwilę 

obecną sprawa z zakresu budowy szkoły.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że  na chwilę obecną zostały 

wykonane badania geologiczne terenu pod budowę szkoły. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek poinformował, że zostało przeprowadzone również rozeznanie w PFR z zakresu 

ewentualnych możliwości pozyskania środków zewnętrznych na w/w zadanie inwestycyjne. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odnosząc się do powyższych informacji oznajmił, że zostanie 

przesłana do Urzędu Miasta informacja o możliwościach pozyskania środków zewnętrznych, która to 

informacja zostanie również przedstawiona radnym do zapoznania.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka nawiązując do wcześniejszego pytania radnych  

z zakresu ilości terenu przewidzianego pod zagospodarowanie przy Jatkach wyjaśnił, że wynosi ona 

około 500 m
2
. Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka wyjaśnił również jakie elementy wpływają 

na cenę na cenę zagospodarowania tego terenu.  

Radna p. Anna Krajewska wyraziła zdziwienie co do kwoty 40 000,00 zł przeznaczonej na 

zakup samochodu na potrzeby policji. Radna wyraziła opinię, że kwota ta jest dosyć wysoka.  

Radny p. Jacek Wilczyński odniósł się do tematu przetargów na budowę ścieżek rowerowych. 

Radny zwrócił uwagę na kwestie dotyczące trudności z rozstrzygnięciem postępowań. Radny 

zauważył również, że informacja o przetargu z w/w zakresu została zamieszczona na tronie miasta 

oraz rozesłana na zasadzie powiadomień.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka nawiązując do powyższej wypowiedzi 

poinformował, że zawiadomienie o ogłoszeniu postępowania zostało również opublikowane w BIP 

oraz Biuletynie Zamówień Publicznych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zwrócił uwagę, że zamieszone informacje w/w 

źródłach wynikają z nałożonych w tym zakresie obowiązków informując jednocześnie, że oprócz 

opublikowania w/w źródłach informacje o ogłoszonym przetargu zostały również przekazane na inne 

możliwe sposoby.  

Radny p. Mieczysław Równy wyraził opinię, że jeżeli na chwilę obecną radni zatwierdzą 

wzrost środków finansowych na realizację inwestycji budowy ścieżek rowerowych to będzie to 

skutkowało tym, że wykonawcy w kolejnych postępowaniach przetargowych będą również zawyżać 

ceny za wykonanie usług. Radny zwrócił uwagę, że przykładem może być ul. Wiatraczna czy ul. 

Miszewskiego gdzie nie można było rozstrzygnąć przetargów ze względu na zbyt małą kwotę środków 

finansowych.  
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Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski w związku z wyczerpaniem tematu dyskusji 

w punkcie zmian uchwały budżetowej na 2018 rok poddał pod głosowanie celem zaopiniowania 

projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” nie zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały w zaproponowanym kształcie. 

c/ projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2018 – 2027 

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w/s zmiany Wieloletnie Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2018 – 2017.  

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” nie zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały w zaproponowanym kształcie. 

d/ projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w 2018 r.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w 2018 r.  

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” nie 

zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały w zaproponowanym kształcie. 

Projekt uchwały w/s ceny za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych ujętych w 

otwarte lub zamknięte systemy kanalizacji deszczowej służącej do odprowadzania 

opadów admosferycznych.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zauważył, że z zapisu projektu uchwały 

wynika, że cena pozostaje ta sama natomiast zmiany został naniesione jedynie w nazwie.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poddał pod głosowanie celem zaopiniowania 

projekt uchwały w/s ceny za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych ujętych w otwarte lub 

zamknięte systemy kanalizacji deszczowej służącej do odprowadzania opadów admosferycznych.  

Komisja w głosowaniu 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zaproponowanym kształcie. 
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Projekt uchwały w/s ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że według informacji pozyskanych z innych 

samorządów wynika, że na chwilę obecną nie ma odgórnego obowiązku zwiększenia wynagrodzenia 

dla Burmistrza Miasta wynikającego ze wzrostu płacy minimalnej. Radny zaproponował aby na sesji 

Rady Miasta złożyć propozycję ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta.  

Radny p. Mieczysław Równy wyraził zdanie, że w związku z powyższym propozycja z tego 

zakresu zostanie przedstawiona Radzie Miasta na najbliższej sesji zwołanej w trybie zwyczajnym. 

Radny poinformował, że Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak podczas posiedzenia Komisji ds. 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska wyjaśniła, że dodatek 

specjalny jest obligatoryjny i wynosi od 20 % do 40 %.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwały w/s ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” nie zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały w zaproponowanym kształcie. 

AD.4 

Sprawy Różne. 

 

Żadnych głosów nie było. 

Na tym   posiedzenie zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 Mariusz Kwiatkowski 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


